
Vergadering raadscommissie Infrastructuur
NOTULEN

Plaats Online via Teams Datum 07/12/2021
Voorzit(s)ter Koen Moeyersons Aanvangsuur 13:00 uur

Aanwezig
Bertrand Demiddeleer
Françoise Devleeschouwer
Lucia Dewolfs
Diederik Dunon
Tine Eerlingen
Steven Elpers
Lena Ghysels
Hilde Kaspers
Hilde Mombaerts
Kris Poelaert
Tie Roefs
Leen Van Aken
Linda Van den eede
Marc Wijnants
Elke Zelderloo
Walter Zelderloo
Gedeputeerde Bart Nevens
Gedeputeerde Gunther Coppens
Gedeputeerde Tom Dehaene

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

2 Samenwerkingsovereenkomst Provincie Vlaams-Brabant - Erfgoedstichting Vlaams-
Brabant SON

Nele De Cuyper licht dit agendapunt toe.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.



3 Samenwerkingsovereenkomst voor verlegging Loop VIII, inrichten Waarbeek en herstel ’s 
Hertogengracht in Linter

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

4 Uitbreiding dienstenopdracht “Inrichting van een gecontroleerd overstromingsgebied van 
de Groebengracht en haar vallei thv Grote Weide in Halle” met de opmaak van een 
landschappelijke inrichting

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Betrand Demiddeleer wil weten of het zelfde studiebureau deze opdracht zal opnemen.
Stijn Coppens antwoordt dat hetzelfde studiebureau een andere firma zal aanduiden om deze 
studieopdracht in onderaanneming te laten uitvoeren onder hun coördinatie.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

5 Samenwerkingsovereenkomst voor aanleg van een gecontroleerd overstromingsgebied op 
de Veldbeek in Diest

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Koen Moeyersons wil weten hoeveel ruimte er bij gaat komen in het buffergebied?
Stijn Coppens antwoordt dat het op dit moment niet mogelijk is om daar een exact getal op te plakken 
en dat dit voorwerp zal uitmaken van de studieopdracht. Door het plaatsen van een aarden dam gaat 
er wel aanzienlijk meer water kunnen gestockeerd worden dan vandaag (omwille van extra 
waterhoogte en grotere uitgestrektheid van het gebied). 

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

6 Rondvraag

Er zijn geen variapunten. 

Datum volgende vergadering 18 januari 2022
Einduur van de vergadering 13:35 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Koen Moeyersons


